

-De M. G.-H. Weir demandant un trottoir permanent, rue Crescent.
Déposée sur le bureau.

-From W. H. Weir for permanent sidewalk, Crescent street.
Laid on the table.

RAPPORTS

REPORTS.

SOUSSIONS POUR EGOUT CIRCULAIRE DE 4' ENVIR LA RIVIERE DES PRAIRIES ET LE CHAMP DEPANDAGE

	W. G. A. McDonald	O. Martineau & Fils	M. Dineen	Julien Toussaint	Keegan & Dillon	Quimet & Gravel	Laurin & Leitch	F. McKeown	T. Leclaire
Egoût de 4 pieds de diamètre, complet, la verge linéaire, y compris un égout en brique de 60 pds, 2' x 3' avec chevalet d'appui compris.....	20 05	26 89	22 38	26 83	24 95	18 87	19 74	21 95	18 93
Excavation dans le roc, la verge cube.....	2 45	2 75	2 43	3 26	1 75	2 89	4 00	2 45	2 37
Chevalet à partir de la naissance de la voûte, la verge linéaire.....	1 22	150 00	90	1 65	1 65	75	2 00	55	1 65
Chevalet—demi-dimension	1 30	125 00	40	1 25	1 30	65	1 75	33	1 50
Embouchure d'égout à la rivière, faite en béton.....	en bloc 950 00	4 50	5 95	17 50	16 90	21 75	323 50	6 87	en bloc 400 00

TENDERS FOR 4' CIRCULAR SEWER FROM RIVIERE DES PRAIRIES TOWARDS SEWAGE FARM.

	W. G. A. McDonald	O. Martineau & fils	M. Dineen	Julien Toussaint	Keegan & Dillon	Quimet & Gravel	Laurin & Leitch	F. McKeown	T. Leclaire
4' in diameter brick sewer, complete, per lin. yard including 60' of 2' x 3' brick sewer with cradle complete.....	20 05	26 89	22 38	26 83	24 95	18 87	19 74	21 95	18 93
Rock excavation in trenches, per cubic yard.....	2 45	2 75	2 43	3 26	1 75	2 89	4 00	2 45	2 37
Cradle from spring of arch, per lineal yard.....	1 22	1 50	90	1 65	1 65	75	2 00	55	1 65
Cradle, half size.....	1 30	1 25	40	1 25	1 30	65	1 75	33	1 50
Concrete mouth of sewer at River, per cubic yard.....	in bulk 450 00	490 00	5 95	17 50	16 90	21 75	323 50	6 87	(en bloc) 400 00

M. l'échevin Turner
Propose: Que soit adjugé à MM. Ouimet & Gravel le contrat pour la construction dudit égout, conformément au cahier des charges, termes et conditions et aux formules de la soumission, aux prix spécifiés dans leur soumission.
M. l'échevin Bastien propose en
Amendement: Que soit adjugé à M. T. Leclaire le contrat pour la construction dudit égout, conformément au cahier des charges, termes et conditions et aux formules de la soumission, et aux prix spécifiés dans sa soumission; et, de plus, qu'une clause soit insérée dans le contrat pour pourvoir à ce qu'il ne puisse s'élever aucune difficulté quant au droit de passage dudit égout, ni pour quelque autre raison que ce soit. La Ville pourra et aura le droit de mettre

It was moved by Ald. Turner: "That the contract for the construction of the said sewer according to specifications, terms and conditions and form of tender, be awarded to Messrs. Ouimet & Gravel at the prices mentioned in their tender for same.
It was moved in amendment by Ald. Bastien: "That the contract for the construction of the said sewer, according to specifications, terms and conditions and form of tender, be awarded to Mr. T. Leclaire at the prices mentioned in his tender for same, and furthermore that a clause be inserted in the contract to the effect that should any difficulty arise concerning the right of way for said sewer, or for any other reason whatsoever, the City shall have the right